

Announcement



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

إعلان

منتسبي الجامعة الأعزاء

To All USTF Members

The University of Science and Technology of Fujairah extend its greetings, wishing you all the success in your endeavors.

Safety always comes first. And we at USTF understand this. Therefore, an Evacuation Drill shall be conducted on Thursday 30/06/2022 at 10:00 A.M.

We expect active and genuine from you so that our premises are well-prepared in case of any emergency.

Thank you for being so cooperative, with our best wishes for safety and success.

Office of University Facilities.

تهديكم جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة أطيب التحيات متمنية لكم دوام الصحة والسلامة.

للتأكيد على أهمية عوامل السلامة العامة لمنتسبي الجامعة والممتلكات والمباني من خلال اختبار مدى فاعلية خطة الإخلاء وضمان سرعة الانتقال بانتظام وكفاءة من الأحوال العادية الى حالة الطوارئ سوف تجري الجامعة تمرين إخلاء يوم الخميس الموافق 30/6/2022 الساعة 10:00 صباحاً.

نتوقع من الجميع المشاركة الحقيقية والنشطة حتى تكون الجامعة مجهزة جيداً في حالة أي طارئ.

مع تمنياتنا بالسلامة والتوفيق للجميع
مكتب الخدمات الجامعية

FORWARD TOGETHER

ننطلق معاً

USTFujairah

USTF Announcement

University of science and Technology of Fujairah

O:+97192222644 | M:+971567771910

www.ustf.ac.ae



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH



الإمارات
THE EMIRATES

FORWARD TOGETHER
APPLY NOW



ننطلق معاً
سجل الآن